



Marina Piccinini

Flute faculty of the Peabody Institute of
Johns Hopkins University

Sunday June 20, 12:30 PM EDT

Q&A with Marina Piccinini

Virtuoso Flutist Marina Piccinini will be holding a Q&A exclusively for the students of the 2021 Orford Music Academy! Please make sure to register through our [online form](#) before Friday, June 18th, 2021 to be part of this event. Only those who have registered with their email will be admitted into the Zoom room. Make sure to include at least one question you would have for Marina Piccinini - this Q&A is for you!

Hailed by Gramophone as “the Heifetz of the flute,” Marina Piccinini is widely recognized as a daring, dynamic artist with varied musical interests and powerfully magnetic stage presence, which has made her a sought-after soloist, chamber musician, and recording artist internationally. She is known as one of today’s most compelling advocates of both traditional and new works.

Her intense commitment to education inspired her to create the Marina Piccinini International Masterclasses (MPIMC), now located at the New World Center in Miami, in partnership with the New World Symphony. Ms. Piccinini was the first flutist to win the coveted Avery Fisher Career Grant and also won First Prizes in the CBC Young Performers Competition (Canada) and Concert Artists Guild International Competition (NYC). She is currently on the faculty of the Peabody Institute of Johns Hopkins University.



Marina Piccinini

Professeure de flûte de Peabody Institute de
Johns Hopkins University

Dimanche le 20 juin, 12h30 UTC-4

Foire aux questions avec Marina Piccinini

La flûtiste virtuose Marina Piccinini tiendra une session de foire aux questions exclusivement offerte aux étudiants de l'Académie d'Orford Musique 2021! Pour participer, veuillez vous inscrire via notre [formulaire en ligne](#) avant le vendredi 18 juin 2021. Seuls les étudiants inscrits avec leur adresse courriel seront admis dans la salle Zoom. Assurez-vous de soumettre au moins une question que vous aimeriez poser à Marina Piccinini - cette foire aux questions est pour vous!

-

Saluée par Gramophone comme « la Heifetz de la flûte », Marina Piccinini est largement reconnue comme une artiste audacieuse et dynamique aux intérêts musicaux variés et à la présence scénique incroyablement magnétique, ce qui fait d'elle une soliste, une chambriste et une artiste en vogue à l'échelle internationale. Elle est reconnue comme l'une des défenseuses les plus convaincantes de la musique nouvelle et traditionnelle.

Son profond engagement envers l'enseignement l'a inspirée à créer les Marina Piccinini International Masterclasses (MPIMC), qui se déroulent désormais au New World Center de Miami, en partenariat avec le New World Symphony. Mme Piccinini a été la première flûtiste à obtenir la très convoitée bourse de carrière Avery Fisher et a également remporté les premiers prix du Concours des jeunes interprètes de la CBC (Canada) et du Concours international de la Concert Artists Guild (NYC). Elle fait actuellement partie du corps professoral de l'Institut Peabody de l'Université Johns Hopkins.